

- Richtlinie 2014/34/EU -
Geräte und Schutzsysteme zur bestimmungsgemäßen Verwendung
in explosionsgefährdeten Bereichen



Bestätigung

1. Nachtrag zu
BVS 15 ATEX H/B 002

entsprechend Artikel 13 (1) b) ii)
über den Erhalt der Unterlagen gemäß Anhang VIII Nummer 2

Hersteller: Mettler-Toledo (Albstadt) GmbH
Anschrift: Unter dem Malesfelsen 34
72458 Albstadt

Die Zertifizierungsstelle der DEKRA EXAM GmbH, notifizierte Stelle Nr. 0158 gemäß Artikel 17 der Richtlinie 2014/34/EU des Europäischen Parlaments und des Rates der Europäischen Gemeinschaften vom 26. Februar 2014, bestätigt, die im Folgenden aufgeführte Dokumentation am 10.04.2017 erhalten zu haben.

Unterlagen zu:
Wägebrücken PBK9-Series und PFK9-Series

Die Unterlagen werden weder auf Vollständigkeit noch auf Richtigkeit geprüft. Sie werden von uns ab Ausstellungsdatum der Bestätigung 10 Jahre lang archiviert. Falls der Hersteller eine längere Archivierungsdauer wünscht, ist dies rechtzeitig schriftlich mitzuteilen.

DEKRA EXAM GmbH
Bochum, den 10.04.2017



Zertifizierungsstelle



Fachbereich

- Directive 2014/34/EU -
Equipment and protective systems for use
in potentially explosive areas



Acknowledgement

1. Supplement to BVS 15 ATEX H/B 002

in accordance with article 13 (1) b) ii)
of having received the documentation in compliance with annex VIII number 2

Manufacturer: Mettler-Toledo (Albstadt) GmbH
Address: Unter dem Malesfelsen 34
72458 Albstadt, Germany

The certification body of DEKRA EXAM GmbH, notified body No. 0158 in accordance with article 17 of directive 2014/34/EU of the European Parliament and of the Council of the European Communities of February 26, 2014, acknowledges to have received the documentation mentioned below on 2017-04-10.

Documentation on:
Weighing Platforms PBK9-Series and PFK9-Series

The documentation is neither examined on sufficiency nor is it verified. It will be archived for a period of 10 years from the date of the acknowledgement. If the manufacturer desires to have the duration of archival storage extended, he is to duly communicate this in writing.

DEKRA EXAM GmbH
Bochum, 1017-04-10



Certification body



Special service unit